
Referat FAU-møte 10.6.2014 kl.18-19 

 

Til stede: Kristin (1.kl.), Suad (6.kl.), Anje (7.kl.) og Stian  

(3.kl.) 

 

Frafall: Anette (5.kl.), Margareth (2.kl.), Solveig (4.kl.) og Kjetil (rektor). 

 

 

1. Godkjenning av innkalling og referat Innkalling ble godkjent.  

Referat ble ikke godkjent fordi det kun var fire 

representanter på møtet i dag, og flere hadde ikke fått anledning til å  

lese referatet. Vi godkjenne referatet på mail. 

 

2. Rektor informerer 

 

- Rektor var ikke på møtet i dag. Ingen spesielle saker å ta opp. 

 

3. Økonomi 

 

- Anje opplyser om overskudd etter aktivitetskveldene, og om at  

Bergen Kommune ikke krever pengene refundert. Forslag om at pengene kan gå til  

å dekke inn kostnader i tilknytting Smaksverkstedet i høst (jf. pkt. 4  

referat13.5.2014) 

 

- 17. Mai-regnskapet gikk i minus (ca. 1000,-). FAU etterlyser 

evalueringsrapport fra 17.mai-komiteen. 

 

4. Skolemiljø 

Ingen saker denne gangen 

 

5. Årshjulet 

I årshjulet må det komme frem at valg av FAU-representanter skal 

gjennomføres ved skolestart. Dvs. første foreldremøte som arrangeres i  

august. Begrunnelsen er bl.a. at alle foreldre skal ha lik mulighet til  

å kunne stille som kandidater og til å bli valgt inn i FAU. Dersom man  

foretar valg på sommeravslutningen vil eventuelle nyankomne foreldre i  

en klasse ikke ha anledning til å bli valgt. 

Retningslinjer må gjelde for alle klassetrinn. 

 

6. Hvem vil fortsette i FAU til høsten? 

Jf. Pk.t 5 så faller relevansen i dette punktet bort. 

 

7. Eventuelt 

- FAU må huske på at det er viktig å informere nye FAU representanter - spesielt for 1.klasse-

foreldrene - om retningslinjer og om faste arrangementer som 17.mai-komitee og at det  

er 4.kl. foreldre som har ansvar for denne, om aktivitetskveldene m.m.  

 

- Aktivitetskveldene bør tas med på sakslisten på første FAU-møte 

høstsemesteret slik at man unngår hastverk. 

 



- Påmelding til FUG-seminar skjer allerede i august. På dette  

tidspunktet er ikke alle FAU-representantene valgt, og det kan derfor være  

hensiktsmessig å melde på en eller to åpne plasser slik at vi er sikret deltakelse fra vår side. 

 

- Bystyret har mottatt underskriftskampanjen fra FAU i forbindelse  

Med trafikksituasjonen på Møhlenpris (Wolffsgate). Saken er ventet å bli  

tatt opp før november, men ikke før sommerferien. 

FAU har fått innspill om at det vil være lurt å dokumentere saken  

Grundigere ved at man f.eks. foretar biltelling inn/ut av Møhlenpris fra kl.08-09  

og kl.15.30-16.30 x 3 dager. Da vil vi i større grad kunne synliggjøre det  

trafikkbildet og det faktiske behov for tiltak. 

Flere måter å telle biler på, enten; 

A) manuelt ved at vi teller bilene. Da må noen melde seg frivillig til å telle. 

Kristin og Stian opplyser om at de kan foreta deler av tellingen. 

B) måleinstrument på bakken 

 

Alternativ B) er å foretrekke, men hvor kan vi få lånt noe slikt? 

Stian undersøker dette nærmere. 

 

Ref. Stian 

 


